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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjcdniku Andriji Mandicu

U skladu sa clanom 187 Poslovnika Skupstine Cme Gore, predsjcdniku Vlade Cme Gore
gospodinu Milojku Spajicu, postavljam sljedece;

P0SLANI^:K0 PITANJE:

Uvazeni predsjednice Vlade gospodine Spajicu,

Koalicioni sporazum na koni pociva VaSa Vlada Jasno izdvaja vladavinu prava, evropske

integracije i ekononiiju kao tri kljucne oblasti koje direktno utidu na sveobuhvatni drustveni

napredak Crne Gore. Smatramo da je ovo racionalan izbor utemeljen u crnogorskoj

realnosti i to je svima jasno. Nakon izgubljenih decenija stagnacije i neuspjeha, nasi gradani

spravom odekuju ejikasne reforme upravosudu, odlucnu borbuprotiv korupcije i kriminala,

te izgradnju institucija kojefunkcionisu nezavisno i u skladu sa evropskim standardima.

Takode, u kontekstu evropskih integracija, iako je evidentno ubrzanje od kada je Vasa Vlada

preuzela da vodi ovajproces, nuzno je uiati dokle smo stigli bududi da pregovaramo duze od

deceniju, koji su konkretni rezultati i koji su dalji koraci ka punopravnom dlanstvu u EU

koji ce nesumnjivo biti prekretnica kada je u pitanju razvoj Crne Gore. Kada je rijec o

ekononiiji, injlaciji, zaposlenosti, javnim finansijama i zivotnom standardu, koja su zivotna

pitanja koja oblikuju nasu svakodnevnicu, pa je vazno u svakom treniitku da znamo koje

politike sprovodi Vlada na ovom polju.

S tim u vezi, molim Vas da nam date presjek stanja, predstavite trenutne rezultate i izazove

rada ove Vlade u tri kljucne oblasti:

Vladavina prava - Koji su konkretni pomaci ostvareni u reformi pravosuda, borbi protiv

korupcije i organizovanog kriminala, i da li su institucije dovoljno nezavisne ifunkcionalne?

Evropske integracije - U kojoj fazi su pregovori sa EU, koji su najznadajniji koraci koje je

Vlada preduzela kako bi ubrzala proces pristupanja, kakva je saradnja sa Skupstinom po

ovom pitanju i da li smo i dalje na putu da zatvorimo sva poglavlja do kraja 2026. godine?
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Ekonomija - Kako ocjenjujete trenutnu niakroekonomsku situaciju, kakvi su efekti

ekonomskih politikii Vlade na standardpradana, znposlenost iprivredu, i koje su najvaznije

mjere predvidene it narednom periodu kako hi se osigiirala odrzivost javnih Jinansija i

podstakao ekonomski rasi?

S postovanjem.

Vasilije Carapic
Predsjednik Kluba poslanika „Evropa sad“


